
Z Á P I S N I C A 
 

 

z 5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Oščadnici,  

ktoré sa konalo dňa 15. júna 2015 o 15.00 hod. v rokovacej miestnosti  

Obecného úradu v Oščadnici 

 

Prítomní:  podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

 

 

R O K O V A N I E 
 

 

1.) Otvorenie, určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice 

 

 Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Oščadnici otvoril a viedol Ing. Marián Plevko -

starosta obce, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných poslancov a hostí.  

 

Starosta skonštatoval, že na 5. zasadnutí OZ je prítomných 10 poslancov, čo je nadpolovičná 

väčšina z celkového počtu 13 poslancov, a Obecné zastupiteľstvo v Oščadnici je v zmysle § 7 

rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva v Oščadnici  právoplatného uznášania sa 

schopné.  

 

Starosta obce oboznámil prítomných poslancov, že svoju neúčasť na zasadnutí ospravedlnili :  

p. RNDr. Anna Kozová. 

 

Za zapisovateľa zápisnice starosta určil prednostu Obecného úradu Ing. Petra Zeljenku, za 

overovateľov zápisnice určil poslancov OZ p. Štefana Kubuša a p. Rudolfa Matejička.  

 

Starosta  obce  Ing.  Marián  Plevko  oboznámil  prítomných  s návrhom  programu 5. zasadnutia 

OZ. Skonštatoval, že pozvánka spolu s návrhom programu 5. zasadnutia OZ bola v súlade           

s § 12 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov vyvesená 

na Úradnej tabuli Obce Oščadnica dňa 10.06.2015 o 15:30 hod.  

 

a) Hlasovanie o návrhu na voľbu volebnej komisie v zložení  PaedDr. Dudiak, Ing.    

 Štefan Vojtuš, Mgr. Branislav Stempin a Ing. Gabriela Kuchajdíková. 

  

Hlasovanie:  
Prítomní:             10 poslancov 

Za:              10 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:    0 poslancov 

 

P R O G R A M 
 

  1.  Otvorenie, určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice. 

  2.  Kontrola plnenia uznesení OZ. 

  3.  Voľba hlavného kontrolóra obce Oščadnica. 



  4.  Prerokovanie žiadosti o poskytnutie dotácie z rozpočtu Obce Oščadnica – 

Rímskokatolícka cirkev -  farnosť Oščadnica – Výmena okien a dverí na Kostole 

Sedembolestnej Panny Márie. 

  5.  Diskusia. 

  6.  Záver. 

 

Hlasovanie:  
Prítomní:             10 poslancov 

Za:              10 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:    0 poslancov 

 

Za overovateľov zápisnice boli určení:     p. Štefan Kubuš a p. Rudolf Matejiček. 

Za zapisovateľa zápisnice bola určený:  Ing. Peter Zeljenka, prednosta OcÚ 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 16/2015. 

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 16/2015, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

   Hlasovanie: – uznesenie č. 16/2015: 

Prítomní:                   10 poslancov 

Za:              10 poslancov 

Proti:                0  poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

O 16:10 hod. sa do rokovacej miestnosti dostavil p. Rudolf Matejiček. 

 

 

2.)  Kontrola plnenia uznesení OZ 

 

Starosta obce informoval poslancov OZ o plnení uznesení z ostatného zasadnutia 

Obecného zastupiteľstva v Oščadnici. 

 

 

3.) Voľba hlavného kontrolóra obce Oščadnica 

 

Starosta obce informoval poslancov OZ o údajoch zo zápisnice z otvárania obálok k 

výberovému konaniu hlavného kontrolóra obce Oščadnica, ktoré sa konalo 02.06.2015 o 15.00 h 

v kancelárii starostu obce.  

 

  Na Obecný úrad v Oščadnici bola doručená 1 prihláška do výberového konania. 

Po otvorení obálok bolo preskúmané splnenie stanovených podmienok kandidáta na voľbu 

hlavného kontrolóra. Kandidát zaslal svoju prihlášku v stanovenom termíne a splnil stanovené 

podmienky v zmysle uznesenia OZ č. 12/2015, zo dňa 04.05.2015. 

 

O 15:15 hod. sa do rokovacej miestnosti dostavil p. MUDr. Ľudovít Cabuk. 

 

Zoznam kandidátov, ktorí splnili podmienky na voľbu do funkcie hlavného kontrolóra 

obce Oščadnica: 

   

Mgr. Ján Brandis, nar. 13.12.1980, Čierne pri Čadci 388, 023 13 Čierne pri Čadca 

 



Zoznam kandidátov na funkciu hlavného kontrolóra obce Oščadnica, ktorí boli osobne 

prítomní na 5. zasadnutí OZ v Oščadnici: 

 

Mgr. Ján Brandis, nar. 13.12.1980, Čierne pri Čadci 388, 023 13 Čierne pri Čadca 

 

 Obecné zastupiteľstvo v Oščadnici vyzvalo prítomného kandidáta na funkciu hlavného 

kontrolóra obce Oščadnica (podľa priloženej prezenčnej listiny), aby vystúpil na rokovaní 

zastupiteľstva v rámci bodu ,,Voľba hlavného kontrolóra Obce Oščadnica“ v časovom rozsahu 

max. 5 min. 

 

Rozprava: 

PaedDr. Marek Dudiak 

„Aké prvé tri kroky do funkcie by ste urobil?“ 

 

Mgr. Ján Brandis 

„ Oboznámiť sa so situáciu, doplniť všetko čo bolo zanedbané a po oboznámení pokračovať 

v práci.“ 

 

Dučan Poláček 

„ Akú školu máte?“ 

 

Mgr. Ján Brandis 

„Strednú priemyslovku a vysokú právo.“ 

 

Dučan Poláček 

„ Máte skúsenosti s ekonomickým vzdelaním?“ 

 

Mgr. Ján Brandis 
„Nevyžaduje sa takéto vzdelanie, ale moja manželka je inžinierka ekonómie takže mi bude 

nápomocná.“ 

 

František Lipták 

„Ako budete mať rozdelený pracovný čas?“ 

 

Mgr. Ján Brandis 
„Minimálne jeden deň v týždni. Ešte si rozpracujem pracovný čas.“ 

 

Starosta obce vyhlásil o 15:40 hod. krátku prestávku. O 15:50 hod. pokračovalo zasadnutie 

OZ.   

 

 Po vystúpení prítomného kandidáta Obecné zastupiteľstvo v Oščadnici hlasovalo za 

jednotlivého kandidáta na funkciu hlavného kontrolóra obce Oščadnica tajnou voľbou v zmysle 

uznesenia č. 12/2015, zo dňa 04.05.2015. Volebná komisia vydala volebné lístky proti podpisu 

poslancov.  

 

Hlasovanie za kandidáta na funkciu hlavného kontrolóra obce Oščadnica –  

- Mgr. Ján Brandis 

Prítomní:   11 poslancov 

Za:    11 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 



 

Za   hlavného   kontrolóra   obce   Oščadnica   bol   zvolený: Mgr. Ján Brandis 

 

 

Hlasovanie za návrh nástupu hlavného kontrolóra do funkcie odo dňa  25.06.2015  
Prítomní:             11 poslancov 

Za:              11 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:    0 poslancov 

 

Bol prijatý návrh nástupu hlavného kontrolóra do funkcie odo dňa  25.06.2015 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 17/2015. 

Poslanci   k  bodu   č.   3  Voľba   hlavného   kontrolóra   obce   Oščadnica   prijali  uznesenie č. 

17/2015, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 17/2015: 

Prítomní:   11 poslancov 

Za:    11 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:    0 poslancov 

 

 

4.) Prerokovanie žiadosti o poskytnutie dotácie z rozpočtu Obce Oščadnica – 

Rímskokatolícka cirkev -  farnosť Oščadnica – Výmena okien a dverí na Kostole 

Sedembolestnej Panny Márie 

Starosta obce oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva OZ, že v zmysle VZN č. 

27092013/2 bola doručená  žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Oščadnica. Subjektom 

bola Rímskokatolícka cirkev – farnosť Oščadnica. Subjekt odhadol výšku nákladov na projekt vo 

výške  20 000 €, z čoho žiada  od obce dotáciu vo výške 50%. Účel použitia dotácie má byť 

výmena okien a dverí na Kostole Sedembolestnej Panny Márie. 

 

ROZPRAVA: 

Ondrej Rašovec 

„Ďakujem aj za minulé zastupiteľstvo, že ste odsúhlasili príspevok. Z toho sa vyrába prístrešok, 

Dnešná žiadosť sa týka výmeny dverí a okien, ktoré budú z nerozbitného skla. K dnešnému dňu 

je hotová strecha a podesta.  

 

Ing. Gabriela Kuchajdíková 

„ Vy chcete aby sme prispeli akou sumou?“ 

 

Ondrej Rašovec 

„Chceli sme polovicu aby sme mohli začať.“  

 

Mgr. Braňo Stempin 

„Ako sme nato ako obec?“ 

 

Ing. Marián Plevko 

„Zhruba 20 tisíc eur máme k dispozícií.“ 

 

Ondrej Rašovec 

„Keď obec nemala prostriedky tak sme ani nedávali žiadosť.“ 



 

 

Jozef Dráb 

„Vychádzam z rozpočtu obce – na rozvoj obce ide 30 000 eur. Máme nefunkčné WC na Nižnom  

konci a nemáme ich začo opraviť. 10 000 eur sme dali minule a teraz opäť 10 000 tisíc. 

Splácame úvery takže nie sme až v takej kondícii. Na rozvoj je 30 000 eur a na okna dáme  

10 000 eur?“ 

 

Ondrej Rašovec 

„Sú to peniaze, ktoré sa Vám vrátia. Minule tu bola púť päť autobusov a kde sa nejedli, kde si  

dali kávu. Na satelite nás minule sledovali 1 milión ľudí. Cirkev nedostane eurofondy.“ 

 

Jozef Dráb 

„Obec si nemôže dovoliť takéto dotácie.“ 

 

Ondrej Rašovec 

„Predovšetkým obec v ktorej som pôsobil, platila energiu na kostol.“ 

 

Štefan Kubuš 

„Prečo sa dáva izolačné dvojsklo, keď sa tam nekúri?“ 

 

Ondrej Rašovec 

„To máte pravdu, len cena je rovnaká ako za jednosklo.“ 

 

Ing. Gabriela Kuchajdíková 

„Niečo sa vyberie aj na kalvárií na púti.“ 

 

Ondrej Rašovec 

„Dnes nemáme žiadne dlžoby, môžeme sa pustiť do tejto investície. Myslím, že sa vám to vráti.“ 

 

Dušan Poláček 

„Možno by bolo dobré keby má obec plán by sa následne videlo kde to uberie v obci.“ 

 

Ing. Marián Plevko 

„Tieto peniaze mali byť použité na rekonštrukciu WC, strechy, telocvične a jedálne na Nižnom 

konci. Podarilo sa nám získať peniaze na rekonštrukciu. Touto investíciou sa opraví Základná 

škola na Nižnom konci.“ 

 

Starosta predniesol predloženú žiadosť a dal o nej hlasovať: 

Hlasovanie:  
Prítomní:    11poslancov 

Za:     9  poslancov 

Proti:      1  poslanec (Jozef Dráb) 

Zdržal sa hlasovania:   1 poslanec ( Mgr. Branislav Stempin) 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 18/2015. 

Poslanci k bodu prijali uznesenie č. 18/2015, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 18/2015: 

Prítomní:   11 poslancov 

Za:    11 poslancov 

Proti:       0 poslancov 



Zdržal sa hlasovania:    0 poslancov 

5.) Diskusia  

 

Ondrej Rašovec 

„Prvé zastavenie je obecné. Niektoré rodiny naozaj nemajú peniaze na rekonštrukciu. Toto 

budeme financovať my. Celé by sme to mohli zceliť ako park. „ 

 

Ing. Gabriela Kuchajdíková 

„Chcete vydlaždiť tie zastavenia?.“ 

 

Ondrej Rašovec 

„Vydlaždime ale obyčajným kameňom. Tie chodníky boli pôvodne vysypané bielym kameňom. 

My chceme len prírodný kameň alebo mačacie hlavy.“  

 

František Lipták 

„Pri Getsemanskej záhrade sú lipy. Treba ich orezať aj z druhej strany.“  

 

Július Ganóczy 

„Ja ako nechodím do kostola ale toto čo tu pán farár predniesol sa mi páči. Treba to ale robiť 

opatrne, nie megalománsky. Ľudia sa z toho ešte nevedia nadýchnuť. Treba to robiť opatrne aby 

sa to neobrátilo proti Vám. Sám som musel nosiť vedra vody aby to mama umývala. Bol som sa 

tam pozrieť a treba to naozaj opraviť, ale citlivo.  Čo sa týka cesty, tak ja by som do toho nevŕtal, 

aby to nešlo dole.“ 

 

Dušan Poláček 

„Chcel by som obec požiadať o umiestnenie zrkadla a a vysprávku prihonu.“ 

 

Ing. Marián Plevko 

„Riešime kanalizáciu a táto cesta je určená na odkanalizovanie a zásobovanie vodou.“ 

 

Dušan Poláček 

„Priekopy sú hrozné“ 

 

František Lipták 

„Priekopy nie sú naše.“ 

 

Ing. Marián Plevko 

„Čo sa týka rozvoja obce  - už je pripravená koncepcia a tiež zmena UPD.“ 

 

Július Ganóczy 

„My myslíme nato čo by s chceli urobiť. Urobte si koncepciu a dajte to na papier.“ 

 

Ing. Marián Plevko 

„Hovoril som je obdobie kedy podávame žiadosti. Prečo neprezentujem víziu? Je to moja 

opatrnosť, to sú denno denné snahy ľudí aby robili opatrenia na prekazenie plánov. Tento týždeň 

ideme podpisovať zmluvu na úpravu toku Dedovka.“ 

 



6.) Záver 

 

Na záver sa starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí a ukončil 

rokovanie OZ. 

 

 

Zápisnica podpísaná: 

 

V Oščadnici dňa 19.06.2015 

 

 

 

Ing. Marián Plevko       Ing. Peter Zeljenka 

        starosta Obce Oščadnica            prednosta obecného úradu 

 

 

 

 

             p. Štefan Kubuš                   p. Rudolf Matejiček 

        1. overovateľ             2. overovateľ 

 

 

 

KONIEC o 17:04 hod. 

 


